



EXTERNAL AFFAIRS

AFFAIRES EXTÉRIEURES

ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition
Number 48/88 October 5, 1988

Édition de l'administration centrale
Numéro 48/88 le 5 octobre 1988

INTERMEDIATE COURSE IN
NEGOTIATING SKILLS

The Department is offering three-day courses in intermediate negotiating skills.

These courses are designed for mid-career officers and emphasize the importance of systematic analysis for problem solving before and during negotiations. In addition, the various strategies and tactics available to negotiators are presented and assessed.

The courses are organized as a workshop with a number of negotiating exercises, including a simulated bilateral negotiation in which participants apply decision analysis techniques and experiment with various strategies and tactics. The exercises and simulated negotiation have been extensively revised for the 1988.

Course leaders are professors B. Tomlin and M. Dolan of the Norman Paterson School of International Affairs (Carleton University).

Sessions will take place at Carleton University.

The English course will be given on December 5-7, 1988.

The French course will be given on December 12-14, 1988.

All career officers who wish to participate should apply as soon as possible by sending a memo signed by their supervisor to APF/F. Galipeau (996-1946).

COURS INTERMÉDIAIRE
DE NÉGOCIATION

Le Ministère offre des cours de trois jours sur la négociation au niveau intermédiaire.

Ces cours, qui s'adressent aux agents à mi-carrière, soulignent l'importance de l'analyse systématique pour résoudre les problèmes avant et durant les négociations. Ils exposent et évaluent les diverses stratégies et tactiques auxquelles peuvent recourir les négociateurs.

Ces cours se présentent sous la forme d'un atelier avec travaux pratiques. Les participants pourront prendre part à des négociations bilatérales fictives qui leur permettront d'appliquer les différentes techniques d'analyse systématique et d'expérimenter les diverses stratégies et tactiques. Les exercices et les négociations fictives ont été sensiblement révisés pour 1988.

Les animateurs des cours sont les professeurs B. Tomlin et M. Dolan de la Norman Paterson School of International Affairs (Université Carleton).

Les cours seront donnés à l'Université Carleton.

Le cours anglais aura lieu du 5 au 7 décembre 1988.

Le cours français aura lieu du 12 au 14 décembre 1988.

Les agents de carrière qui désirent s'y inscrire doivent envoyer le plus tôt possible à APF/F. Galipeau (996-1946) une note de service signée par leur superviseur.